
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Studierådsmötesprotokoll
1999-12-01

STUDIERÅDSMÖTESPROTOKOLL 1999-12-01

Närvarolista: Anders Berglund
Magnus Bäck
Jakob Damm
Caroline Einarsson
Hampus Jakobsson
Jan Karlsson
Michael Lundahl
Linda Skoglund
Simon Wext

§1 OFMÖ Jan Karlsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Dagordning Dagordningen godkändes.

§4 Justeringsperson Hampus Jakobsson valdes till justeringsperson.

§5 Meddelanden Jan Karlsson informerade om en broschyr om datateknikpro-
grammet som ska ges ut av kansliet inför vårens högskolean-
sökan. En person från datateknik behövdes och Jacob Damm
föreslogs.

Mötet beslöt att välja Jacob Damm som D:s representant.

Linda meddelande att hon äntligen fått siffror från de luftmät-
ningar som gjorts i vissa föreläsningssalar. Det visade sig att
varken de salar i annexet som undersökts eller kårhusets hör-
sal klarade kraven för godkänt luft.

Simon berättade att arbetsgruppen för UB2-byggnadens vida-
re öden egentligen skulle lagt fram ett förslag nu i december,
men att det försenats. En tanke med huset var att det skulle an-
vändas för de nya program som startas i stället för att de som
idag placeras i något befintligt hus och under någon befintlig
administration som kanske inte alltid passar så bra.
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§6 Insamling av
kursutvärderingar

Sammanställningarna av kursutvärderingarna från kurserna
i lp 1 (Endimensionell analys 1, Kommunikations- och pre-
sentationsteknik, Algoritmer och datastrukturer, Flerdimen-
sionell analys samt Reglerteknik) föredrogs av de som skri-
vit dem. Meningen med frågan om lokaler i utvärderingsfor-
muläret diskuterades, bl.a. med anledning av att lokalerna i
Reglerteknik varit väldigt undermåliga.

§7 Kursutvärderingsmöten Magnus Bäck meddelade att det är dags för möten med kurs-
ansvariga för kurserna i lp 1 och att han skulle kontakta Rune
för att bestämma mötestider.

§8 Remissvaret Kansliet vill ha en person från SRD som tillsammans med and-
ra representanter från nämnden går igenom de inkomna re-
missvaren inför UND-mötet den 7 december. Jan Karlsson och
Caroline Einarsson föreslogs att ingå i den gruppen.

Mötet beslöt att välja Jan Karlsson och Caroline Einarsson till
att ingå i gruppen för genomgång av remissvaren.

§10 Övrigt Ingenting avhandlades.

§11 OFMA Mötesordförande Jan Karlsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Magnus Bäck
Sekreterare

Justeras

Hampus Jakobsson
Skyddsombud

Justeras

Jan Karlsson
Vice ordförande
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